
Protokół Nr XXI/08

sesji Rady Miejskiej w Gniewie
odbytej dnia 05 czerwca 2008 r.

-----------------------------------

Godzina rozpoczęcia sesji 16:00

Obradom przewodniczył – pan radny Janusz Karzyński – przewodniczący rady i pan

radny Franciszek Sumisławski – wiceprzewodniczący rady.

-  Przewodniczący rady - Otwieram  kolejną nadzwyczajną, a zarazem  XXI sesję   V

kadencji Rady Miejskiej w Gniewie.

Witam Wysoką Radę , Burmistrzów, Panią Skarbnik, Panią Sekretarz, Pana

Jarosława Struczyńskiego,  Pana  Jarosława Zysnarskiego   doradcę Cosultants LTD
oraz pozostałych Gości.

Na podstawie listy obecności stwierdzam ,Ŝe na sali jest 14 radnych  (czternastu ),

a więc  wystarczająca ilość radnych do podejmowania prawomocnych uchwał i

wniosków. Nieobecny usprawiedliwiony jest radny Grzegorz Połomski.

W porządku obrad mamy dziś tylko jeden pkt podjęcie uchwały w sprawie zbycia

nieruchomości w trybie przetargu pisemnego nieograniczonego – Druk Nr B/205/08.

Odczytał proponowany porządek obrad, który jest następujący:

1. Sprawy organizacyjne:
- otwarcie sesji
- stwierdzenie waŜności obrad

- przyjęcie porządku obrad.

2. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości w trybie przetargu pisemnego

nieograniczonego – Druk Nr B/205/08.

3. Wolne wnioski.

4. Ustalenie terminu następnej sesji.

5. Zakończenie sesji.

      Kto z radnych jest za przyjęciem przedstawionego porządku obrad?  Jednogłośnie.

Dziękuję. Porządek obrad został przyjęty. Przystępujemy do pkt 2 porządku obrad.

Pkt 2 porządku obrad    - Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości w

trybie przetargu pisemnego nieograniczonego – Druk Nr B/205/08.
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- Przewodniczący rady – Bardzo proszę. Pan Burmistrz Bogdan Badziong.

- Bogdan Badziong – Dostarczyliśmy przed sesją poprawiony projekt uchwały

poniewaŜ nastąpiły drobne poprawki w podstawie prawnej i na str. 2  projektu

dopisaliśmy ,Ŝe traci moc § 2 uchwały Nr XII/101/07 Rady Miejskiej w Gniewie z

dnia 26 września 2007 r., a nie cała uchwała, oraz na stronie  2 w § 1 pkt 6

dopisaliśmy ppkt 6 jako ostatni.  Dlatego przygotowaliśmy nowy tekst jednolity

tego projektu , który radni otrzymali dziś  przed sesją. W związku z tym projektem

przygotowaliśmy szereg róŜnych niezbędnych dokumentów , które wypisaliśmy w

§ 1 pkt 6. Sporządziliśmy je po to ,Ŝeby mieć pewien obraz stanu jaki jest i Ŝeby

nasza decyzja , którą chcemy podjąć była zgodna z prawem i mogła się potem

rozwijać. My przygotowaliśmy się dość mocno do programu rewitalizacji, ale

okazało się ,Ŝe tylko gminy powyŜej 35 tysięcy mieszkańców mogą przystępować

do programu rewitalizacji. A więc nie mamy na,  co liczyć dlatego postanowiliśmy

pozyskać inwestora, gdyŜ obiekty te potrzebują gwałtownych remontów.

- Przewodniczący rady – Dziękuję. Jest obecny na sesji pan Jarosław Zysnarski
przedstawiciel  z firmy Cosultants LTD, który nam pewne kwestie wyjaśni. Mam

pytanie. Jeśli inwestor nie wywiąŜe się z naszej oferty czy będzie musiał zwrócić

bonifikatę?

- Jarosław Zysnarski - W umowie musi to być jasno zapisane. Ja nie potrafię się do

tego odnieść. Nie wiem jak to jest od strony prawnej.

- Przewodniczący rady – Otrzymaliśmy od Burmistrza zadanie do wykonania.

Mieliśmy przygotować zadania dla inwestora.  Ja, co prawda nie odpowiedziałem

na te pytania, ale uwaŜam ,Ŝe w razie nie wywiązania się inwestora z zadania kwotę

bonifikaty naleŜy zwrócić w całości. W przypadku sprzedaŜy z bonifikatą inwestor

powinien wpłacić całą kwotę jednorazowo.

- Jarosław Zysnarski - Nie wiem naprawdę jak to wygląda od strony prawnej , ale ja

na Państwa miejscu nie pisałbym moŜe do umowy kwoty , a raczej wpisałbym

sankcje. Pewne jest, Ŝe trzeba wybrać najlepszy wariant, ale ja nie operowałbym

kwotą bonifikaty.

- Andrzej Solecki – Chciałbym znać ceny poszczególnych budynków po odliczeniu

środków na inwestycje. Sądzę ,Ŝe radni Barnik i Karzyński  znają te kwoty?

- Marek Barnik – Nie zamierzam odpowiadać na te pytania.

- Przewodniczący rady – Podał kwoty budynków przed odliczeniem środków na

inwestycje.
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- Andrzej Solecki – Dziękuję. Jeśli Państwo dobrze słyszeli im dłuŜej hotel się

dewastuje tym jego wartość wzrasta. Tak samo jest z pozostałymi budynkami.

- Przewodniczący rady – Są dwa operaty szacunkowe , a nie jeden.

- Andrzej Solecki - Proszę dodać te wszystkie sumy to jest kwota powyŜej 40 mln zł.

To po prostu zakrawa na kpinę. My oddajemy budynek sądu dokładając do tego 2

mln zł po to tylko Ŝeby ktoś ten budynek wziął. Czy to nie jest wstyd sprzedać całe

Wzgórze Zamkowe za 20 mln zł? Jak my się pokaŜemy ludziom na ulicy?

- Grzegorz Wasielewski – Radny Solecki czytając materiały wyrywkowo nie jest

przygotowany do dyskusji.

- Andrzej Solecki – Pan się tylko nadaje do tego Ŝeby złoŜyć wniosek formalny.

- Przewodniczący rady – Sprawa jest tak waŜna ,Ŝe czasu do dyskusji nie

powinniśmy ograniczać.

- Marek Barnik – W jaki sposób były tworzone te operaty szacunkowe?

- Bogdan Olszewski – Przedstawił wartości operatu szacunkowego – zał. do

protokołu.

- Jarosław Zysnarski -  Właśnie naszą firmę poproszono o sprawdzenie tego operatu

szacunkowego. Zwracam uwagę na to ,Ŝeby nie patrzeć na te kwoty osobno, trzeba

patrzeć na to jako jedność , a nie rozbierać tego na części.

- Marek Barnik – Na dziś budynek sądu jest wart minimum 6 mln zł.

- Przewodniczący rady – Dziękuję. Czy są jeszcze pytania? Bardzo proszę. Grzegorz

Wasielewski .

- Grzegorz Wasielewski – Sami wiemy jak jest i my powinniśmy czuć ten problem

najbardziej. Wiemy teŜ ,Ŝe to , co chcemy teraz zrobić jest o wiele za późno, ale

chodzi juŜ teraz o ideę i, co dalej? My tworząc strategię rozwoju Gminy musimy

myśleć szerzej, a nie tylko o tym , co jest dziś. Szanuję tu równieŜ głos radnego

Andrzeja Soleckiego, ale nie chcę Ŝebyśmy byli postrzegani jako „Klub Twoja

Gmina” i nie chcę słyszeć po wyjściu z tej sali, Ŝe to „Klub Twoja Gmina”

głosował „za”, ale Ŝebyśmy byli jednością, bo chodzi nam o dobro naszej Gminy.

UwaŜam ,Ŝe jest to jedna z najwaŜniejszych sesji w naszej kadencji i dlatego będę

głosował „za” tą uchwałą.
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- Marek Barnik – Na razie jest to tylko przygotowanie się do cięŜkiej pracy. Nad

ofertą dopiero będziemy szczegółowo pracować. W tej chwili my tylko wyraŜamy

zgodę na sprzedaŜ Wzgórza zamkowego.

- Bogdan Badziong – My dopiero zaczniemy szukać oferenta i nie wiadomo czy w

ogóle ktoś się zgłosi. Jest to dopiero początek , a cięŜka praca to się dopiero

zacznie.

- Jarosław Zysnarski – MoŜna uwzględnić moŜliwość bonifikaty , ale na przykład

40% procentowej.  Ale czy na pewno  poprawicie sobie Państwo w tym momencie

negocjacje?

- Bogdan Badziong -  Jeśli takiego zapisu nie wprowadzimy to od razu zamykamy

sobie drogę do negocjacji.

- Jarosław Zysnarski – na pewno z inwestorem trzeba będzie się dogadać , a

najbardziej jeśli chodzi o inwestycje.

- Bogdan Olszewski – Bonifikata wynika z tego ,Ŝe przy zakupie nieruchomości

podlegających ochronie zabytków koszt remontów wzrasta i stąd ta bonifikata. Te

50% bonifikaty przysługuje z tego tytułu , Ŝe inwestor ponosi większe koszty

inwestycyjne, a te 50%  tej bonifikaty wynika z ustawy.

- Marek Barnik – Czy my robimy na tym dobry interes? Wszystko to zaleŜy od tego ,

co zawrzemy w ofercie inwestycyjnej i w umowie.

- Alojzy Klimczak – Czy Muzeum nie będzie potem chciało od nas jakiejś

rekompensaty?

- Bogdan Badziong – W poniedziałek rozstrzygniemy ostatecznie sprawę Muzeum.

Chcemy Ŝeby jeszcze na jakiś czas zachowali funkcje muzealne.

- Stanisław Szwoch – Co z mieszkańcami budynku sądu jeśli sprzedamy całe

Wzgórze? Czy mieszkańcy otrzymają mieszkania?

- Walentyna Czapska – Co będzie z lokatorami domku myśliwskiego?

- Bogdan Badziong – Lokatorzy z domku myśliwskiego jako produkt turystyczny

zostaną przy Fundacji Zamek w Gniewie. Myślimy równieŜ o pomieszczeniach tu u

nas.

- Franciszek Sumisławski – W październiku ubiegłego roku daliśmy Burmistrzowi

upowaŜnienie do prowadzenia rozmów w tej sprawie. W uzasadnieniu jest mowa 0
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50 mln zł na inwestycje w przeciągu 7 lat. Nas jako Gminy na to nie stać. Spośród

tych 19 sołectw wielu ludzi jeszcze w tym zamku nie było, ale  jeśli nie dojdzie do

sprzedaŜy, to chcielibyśmy Ŝeby z powrotem przekazać te obiekty do Fundacji. A

jeśli Fundacja ich nie przyjmie to wówczas będzie to nasz kłopot. Ja do

rzeczoznawców uwag nie mam i mam prawo im wierzyć. Jeśli Burmistrz wybrał

taką firmę doradczą to znaczy ,ze jej ufa i ta firma będzie pilnowała naszych spraw.

Bo my się nie musimy na tym znać. Od tego jest firma , która sporządzi umowę dla

nas jak najlepszą.

- Jarosław Zysnarski –My jesteśmy powołani do tego, Ŝeby pilnować interesu

Gminy. Trzeba podjąć to ryzyko , albo pozostanie jak jest.

- Przewodniczący rady – Dziękuję. Trzeba to jeszcze bardziej nagłośnić tak ,Ŝeby do

jak największej liczby osób ta wiadomość dotarła.

- Jarosław Zysnarski – Nagłośnić tak ,Ŝeby zgłosili się potencjalni inwestorzy. Wiele

osób jest zainteresowanych , ale czy będą chętni wyłoŜyć te 50 mln zł to jest inna

rzecz.

- Przewodniczący rady – Dziękuję. Przystępujemy do głosowania. Kto z radnych jest

za podjęciem uchwały w sprawie zbycia nieruchomości w trybie przetargu

pisemnego nieograniczonego- Druk Nr B/205/08. Za głosowało 12 radnych.

Przeciw głosowało 2 radnych. Głosów wstrzymujących nie było. Na sali podczas

głosowania było 14 radnych. Dziękuję. Uchwała została podjęta 12 głosami „za” i

otrzymuje Nr XXI/194/08.  Zamykam pkt. 2 porządku obrad i przystępujemy do

pkt. 3.

Punkt 3 porządku obrad – Wolne wnioski i informacje.

- Przewodniczący rady – Proszę. Radny Andrzej Solecki -.

- Andrzej Solecki – Kiedy otrzymam odpowiedź na zapytanie złoŜone 20 kwietnia

2008 r.?

- Danuta Zgubieńska – Odpowiem na najbliŜszej sesji.

- Przewodniczący rady – Termin kolejnej sesji 25 czerwca 2008 r. w Tymawie.

- Temat sesji:
1. Gospodarka nieruchomościami Gminy – sprawy ewidencji

mienia, regulacja stanów własnościowych, uŜytkowanie

wieczyste, dzierŜawy dochody z mienia, ewidencja środków

trwałych.



6

2. Inwestycje i infrastruktura – sprawy realizacji inwestycji,
plany inwestycyjne, finansowanie inwestycji, realizacja zadań

własnych gminy w zakresie inwestycji i infrastruktury

wykonywanej przez ZUK.
Na tym zamykam XXI sesję V kadencji Rady Miejskiej w Gniewie.   Dziękuję wszystkim

za przybycie i za rzeczową dyskusję. Na tym protokół zakończono. Protokół sporządzono

w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, jeden dla Burmistrza drugi dla rady. Godzina

zakończenia sesji 17:20.

Protokółowała: Przewodniczący

GraŜyna Dudzik   Rady Miejskiej w Gniewie

          Janusz Karzyński


